
Referat af gårdlaugsmøde den 15. august 2023 

Deltagere: Lars, Karen, Cicéla, Rasmus, Kathe, Ida, Veronica, Bodil og Merete 

Afbud: Lise 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

 

2. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus 

Judith +99,6 timer og Søren +145 timer. Timetallet skal nedbringes i løbet af efteråret. 

Økonomien ser fin ud. Der skal bruges penge på flismaskine, da der er for meget afklip fra egetræerne til at 

vi kan have det i gården. 

 

3. Siden sidst ved kontaktpersoner 

Judith og Søren har ferie i uge 36 (tidligere oplyst 37) og de afspadserer/holder ferie februar 2024. 

Der skal ske cykeloprydning august/september. Det er kun cykler der er flade eller ser ud til at de ikke bliver 

brugt, der bliver mærket. 

Der skal bestilles flismaskine, men kun én dag. Det aftales med Judith og Søren, hvornår det skal være. 

Karen og Merete hjælper så vidt muligt. Flisen skal ikke placeres i områder med græs, men skal ligge under 

bl.a bøgehækkene hele vejen rundt. 

Beboerne ved Absalonsgade vil gerne ha’ fjernet flisen ved arbejdsskuret i sydenden, så det græs der blev 

sået sidste år kan komme frem igen. Dette gøres når der har været flismaskine. Måske bliver der brug for at 

smide græsfrø igen her i sensommeren/efteråret. 

Der skal renses tagrender på skure og bænke skal olieres. 

Der er desværre ikke timer til æblepresning. Timerne bruges på Halloween. 

Judith og Søren mangler et par haveredskaber, stauder, løg og græsfrø. Der blev bevilget maks. 5.000,-. 

Legehuset ved Absalonsgade skal rives ned, da det er i meget dårlig stand. Karen står for indkøb af nyt og 

mere robust legehus, som højst sandsynligt først vil komme op til foråret. 

Judith og Søren er blevet bedt om at efeu mv. skal ud af buskene i gården. 

Næste møde med Judith og Søren er planlagt til den 18. september.  

 

4. Information gård/Løbende vedligehold 

a) Ny stor grill 

Skydebanegade fik lov til at stille en grill ved scenen som skal bruges i forbindelse med gadefesten, men 

bestyrelsen vidste ikke den fyldte så meget. Den har slet ikke været brugt af beboere i løbet af sommeren. 

Cicéla kontakter Frederikke fra Skydebanen om anden løsning. 

b) Beskæring af æble- og egetræer juli/august med hensyn til træers trivsel og sundhed 

Æbletræer er færdigbeskåret og der mangler lige to egetræer som bliver færdigbeskåret mandag i uge 33. Vi 

er rigtig glade for resultatet med egetræerne, da det har givet en del lys i gården og et lettere udtryk. 

(c) Bestille nye træer samt beplantning. 

Der er afsat 6.000,- til nye træer/buske i forbindelse med fældning af syge træer. Det er aftalt, at det skal 

være spiselige træer/buske. Cicéla og Merete står for indkøb. 



 

(d) Grantræer fjernes - spiselige bærbuske plantes i stedet 

De små grantræer på bakker skal graves op og erstattes, evt. af bærbuske.  

(e) Låge gård 2 Skydebanen restaureres 

Lågen til Gård 2 hænger. Karen og Merete hører om det er noget Judith og Søren kan lave. 

 

(f) Plante krukker ud 

Planter i krukker skal plantes ud i anlægget i sensommeren/efteråret. Der er desværre ikke ressourcer til at 

bruge en masse timer på vanding af krukker om sommeren. 

 

(g) Fliser rettes op 

Der er fliser rundt omkring der skal rettes op, så folk ikke snubler. Karen og Merete kontakter Judith og 

Søren. 

 

(h) Nedløbsrør skur Skydebanen – VVS 

Der blev spurgt ind til om nedløbsrøret er blevet repareret. Karen og Merete hører Judith ad. 

 

(i) Ordentlig og pæn skiltning skraldskur syd 

Cicéla tjekker op på skraldeskuret. Hvis der skal laves yderligere skiltning, sørger Cicéla for plakater og 

Merete laminerer. 

 

5.  Porten Absalonsgade. Vedtægter v/Karen 

Gårdlauget skal stå for rengøring ca. 1.2m op (træpanelerne) og sørge for at feje i porten efter behov. 

 

6.  Skiltning i skraldeskure inkl. dage for afhentning 

Cicéla laver tømmekalender til skraldeskurene (syd og ved Istedgade) så beboere kan se, hvornår der 

hentes. Alle beboere skal være opmærksomme på, at containere ikke bliver tømt, hvis de er overfyldte. 

Cicéla tjekker også om der skal flere plakater op i skraldeskuret i sydenden. 

Veronica tjekker op på den skraldepulje man kan søge hos KK. 

 

7.  Ansøgning biodiversitetspuljen 

Bodil ringer og får vejledning til udformning af ansøgning. 

 

8.  Fjernelse af Metro-skorsten 

Metroselskabet kommer på besøg tirsdag den 22. august kl. 13.00, hvor der kigges på det forestående 

arbejde omkring nedrivning af skorsten. 

 

9.  Færdigmaling af borde/bænkesæt ved scenen 

De nye borde skal males færdig inden udgangen af september. Gårdlauget ved, hvor maling, sandpapir, 

pensler mv. står. 



 

10.  Fastsættelse af dato for næste møde 

Næste gårdlaugsmøde blev fastsat til den 25. september kl. 19-21. Bestyrelsen mødes en halv time før (kl. 

18.30). 

 

11. Evt. 

Veronica (Sdr. Boulevard 18-20) orienterede om at de har haft/har skægkræ i bygningen. De ligner sølvfisk, 

men de er dog større og med ”skæg”. Hun efterspurgte om andre har haft samme problem, da de spreder 

sig nemt og hurtigt, og i forhold til sølvfisk er de alle steder….. - ikke kun varme og fugtige steder. Ifølge 

skadedyrsbekæmper er det blevet et ret stort problem i bl.a. København     


